
Országgyűlési képviselő

Iromány száma: K/7123.

Benyújtás dátuma: 2019-08-14 13:27

Parlex azonosító: 3TFU5HOW0001

Címzett: Kövér László, az Országgyűlés elnöke
Benyújtó: Dr. Oláh Lajos (DK) 

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "A következő két évben milyen fejlesztések várhatók a 
Péterfy Kórház-Rendelőintézet és Manninger Jenő Országos Traumatológiai Intézetben?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A választókerületemben levő Péterfi Kórházzal kapcsolatos eseményeket és az intézmény állapotát 
fokozott figyelemmel kísérem, hiszen választóim is területileg ehhez a kórházhoz tartoznak. A 
közelmúltban több hír a kórházban uralkodó állapotokat mutatta be, mely egyértelműen arról 
tanúskodik, hogy a kórház több területen is fejlesztésre szorul.

E miatt az alábbi kérdéssel fordulok a Miniszter Úrhoz: a következő két évben milyen fejlesztések 
várhatók a Péterfy Kórház-Rendelőintézet és Manninger Jenő Országos Traumatológiai Intézetben?

Megtisztelő válaszát megköszönöm!

Budapest, 2019. augusztus 14.

dr. Oláh Lajos
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